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From: )
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Subject: FW: Uitbreiding test capaciteit naar CHENReceived: Tue 9/29/2020 8:35:08 A

image001.ipg

Hartelijke groet,

van:[ICEETNE)BCXinv o>
Datum: dinsdag 29 sep. 2020 10:25 AM

Aan:IRAE) SRE vso>

Onderwerp: RE: Uitbreiding test capaciteit naar [J EEE

We hebben even kort een keer de hand geschud, maar door allerlei werkzaamheden nog niet een echte kennismaking gehad.

Ik zal een digitaal kort kennismakingsmoment bij BPZ secretariaat laten inplannen.

Groet,

van: INENEKECNN) EEXECM @minvws.nl>
Verzonden: woensdag 23 september 2020 21:37

Aan:IGEN)BEES0 minvws.n>;IGE)<BR© minvws.nl>
Onderwerp: RE: Uitbreiding test capaciteit naar

[ESE
Eens

Hebben wij al eens kennis gemaakt? Sorry als dat wel het geval is en 1k dat nu niet meer weet.

Harteljjke groet,

Van: IEEE@ wives olDatum: woensdag 23 sep. 2020 9:14 PM

Aon:CE minis

o>,ICKECI) <ERIET mins.o>
Onderwerp: RE: Uitbreiding test capaciteit naar

Super als je dat kunt doen!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEF)BCEvin vs.l-
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Datum: woensdag 23 sep. 2020 8:36 PM

Onderwerp: RE: Uitbreiding test capaciteit naar

Dank je, ik zal ook de programmadirecteurCOVID19 benaderen om een digitale lunchlezing (of iets dergelijks) privacy/AVG aan

te bieden.

Om hiermee te zorgen dat de beleidsmedewerkers van de programmadirectie COVID19 van een basiskennis privacywetgeving /
AVG voorzien worden.

ook vanuit mijn rol als e verzorgen.

jis
van:ICE)IEEo invs >Verzonden: woensdag 23 september 2020 20:20

Aan:EEE)BEET- is. >;IEEE) SEE ninvws.o)>

Onderwerp: RE: Uitbreiding test capaciteit naa 5.1.2a

Normaal zal dit ook

A
zelf lopen, echter gezien de gevoelige onderwerpen en urgentie lijkt het mij goed om dit

Dank je wel

Fijn hoe je communiceert

Hartelijke groet.

van:ICE)BCEis0Datum: woensdag 23 sep. 2020 8:10 PM

) <BEEEI @minvws.l>Aan: 5.1.2e @minvws.nl>,

Onderwerp: Uitbreiding test capaciteit naar

creEEN
Inzake uitbreiding testcapaciteit naar

Gisterenmiddag ben ik voor het eerst door WJZ op de hoogte gesteld van het voornemen testcapaciteit uitbreiding naarCRER]uit te besteden. Op basis van deze onderlinge afstemming kwam WJZ zelf tot de conclusie om een negatief juridi
advies te geven. Later werd teruggekoppeld dat doorgifte zou worden afgeblazen. Wellicht waren/zijn er andere redenen om

toch door te gaan.

Kort gezegd kwam het advies erop neer dat er onvoldoende zicht is op de privacy waarborgen op basis van het regime in

n daarmee ook het onvoldoende kunnen waarborgen dat de persoonsgegevens, inclusief

beschermd zijn. Het gaat om zeer gevoelige gegevens. En dat de vertrouwelijkheid onvoldoende

gewaarborgd kan worden. Het gaat niet alleen om Saltro/Unilab op zichzelf, maar bijvoorbeeld ook om de mogelijke toegang
door autoriteiten tot de gegevens.

Ook is inmiddels [EEG aangehaakt wat betreft veiligheidsvraagstuk.

iddag ben ik door de AP benaderd met vragen over deze voorgenomen uitbreiding van testcapaciteit met locatic]ERIE
Zie bijlage.

Ik heb de vragen voor inhoudelijke beantwoording excl. vraag 2 en 8 doorgezet naar Programmadirectie COVID19 om mij
uiterlijk morgenmiddag te antwoorden.

Tot zover, ik houd jullie op de hoogte.

Groet,

5.1.2e
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